
Referat af bestyrelsesmøde nr. 35 d. 22/5 2025 
 
Til stede: Hans Sommerlund, Rasmus Sandorff Jacobsen, Kenneth Meier-Andersen, Jan Birk 
Sørensen, Povl Friis, Jens C. Jakobsen, Ib Holst-Langberg (på teams).  
 
Parkering 
På baggrund af et møde i S&F gav Jan en kort orientering om den kommende 
parkeringsordning med Q-Park. Ordningens start er udsat til 15/6. P-ordningen bliver rent 
digitalt med en app, der skal downloades af det enkelte medlem som selv indtaster og 
vedligeholder de nødvendige oplysninger. S&F har endnu ikke udsendt hverken materialer 
eller vejledninger, og der er stadig en række uklare punkter og ubesvarede spørgsmål. Povl og 
Jan tager et møde med havnekontoret med disse ubesvarede spørgsmål. 
 
Nyt klubhus 
Der skal på den ekstraordinære generalforsamling 19/6 tages stilling til hvilken af de tre 
modeller der skal arbejdes videre med. Der vil senest 2 uger før blive udsendt endelig 
dagsorden samt materiale, så man kan sætte sig ind i de enkelte punkter. 
 
J/70: RIBs er fortsat et fælles gode. Ligaudgifter udgiftsføres under J/70-afdeling fra og med 
2025. I 2025 giver hovedklubben tilskud til 1 hold.  
 
Økonomi: Kører stabilt og i god balance. 
 
Hjemmeside bør fornys og moderniseres. Emnet tages op i efteråret. 
 
Klubhuset: Torsdagsholdet drøfter en arbejdsdeling, så klubhuset fortsat er velfungerende.  
 
Trailersituationen: er rimelig uoverskuelig. Mange + ikke-brugte trailere, skal ofte flyttes ved 
stævner mm. Forslag: Stabel trailerne. Ønskeligt med en arealopdeling af vinterpladsen. Skal 
aftales og organiseres. 
 
Ref. Jens C. Jakobsen 


